
Protokół Nr 150/2022  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Kluczborku 

w dniu 7 lutego 2022 r. 

 

 

Posiedzenie Zarządu otworzył Starosta Kluczborski – Mirosław Birecki. 

W posiedzeniu uczestniczyli także: członek Zarządu, Wicestarosta, Sekretarz i Skarbnik 

Powiatu oraz naczelnicy wydziałów według potrzeb.  

 

1.Otwarcie posiedzenia. 

2.Projekty uchwał Zarządu Powiatu: 

-w sprawie uchwalenia Regulaminów Organizacyjnych: Centrum Administracyjnej Obsługi 

Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych, Domu Dziecka w Bogacicy, Domu Dziecka  

w Bąkowie oraz Domu Dziecka w Lasowicach Małych, 

-w sprawie wydania opinii dotyczącej pozbawienia kategorii drogi powiatowej-części drogi 

Nr 5694 P w miejscowości Stogniew w powiecie Kępińskim. 

-w sprawie ogłoszenia konkursów na stanowiska dyrektorów, 

-powołania zespołu do spraw monitorowania i oceny funkcjonowania Powiatu 

Kluczborskiego, 

-w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie dochodów i wydatków,   

3.Sprawozdanie z wykonania zadania publicznego pt.,,Prowadzenie punktu nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Kluczborskiego  

w 2021 r.”. 

4.Sprawozdanie złożone przez Stowarzyszenie OPPEN Obywatel Prawo Pomoc Edukacyjna 

Nowatorstwo z siedziba w Opolu z wykonania zadania publicznego pt.,,Prowadzenie punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej w 2021 roku, w tym nieodpłatnej mediacji, usytuowanego  

w budynku Powiatowego Ośrodka Rehabilitacji, ul.Sienkiewicza 20 B, 46-200 Kluczbork, od 

poniedziałku do piątku w godz. od 15.00 do 19.00.” 

5.Pismo Dyrektora CKZ w Kluczborku dotyczące remontu byłego internatu CKZ  

w Kluczborku przy ul.Kilińskiego 19. 

6.Uchwały RIO w Opolu dotyczące opinii: 

-o możliwości sfinansowania deficytu określonego w uchwale budżetowej, 

-o prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Kluczborskiego, 

7.Pismo Naczelnika Wydziału Edukacji i Sportu dotyczące sprawozdania z realizacji 

programu psycho-korekcyjnego w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Kluczborku. 

8.Pismo Naczelnika Wydziału Edukacji i Sportu dotyczące sprawozdania przygotowanego 

przez Dyrektora PODN w Kluczborku z realizacji zadań w ramach organizacji doskonalenia 

zawodowego dla nauczycieli za rok 2021.  

9.Pismo Z-cy Burmistrza Wołczyna dotyczące naboru wniosków o dofinansowanie w ramach 

Rządowego Funduszu Polski ład-edecja trzecia PGR, 

10.Aneks nr 1 do Porozumienia nr 3/RZ/2019 r. z dn.13.06.2019r. dotyczącego ponoszenia 

wydatków na utrzymanie dziecka umieszczonego w rodzinie zastępczej w powiecie 

krapkowickim. 

11. Zatwierdzenie materiałów na sesję Rady Powiatu w Kluczborku: 

-projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/323/2014 w sprawie 

przekształcenia Domu Dziecka ,,Nasz Dom Bogacica-Bąków” z siedzibą w Bogacicy  

w ,,Dom Dziecka w Bogacicy, utworzenia jednostki organizacyjnej powiatu pod nazwą ,,Dom 

Dziecka w Bąkowie” oraz utworzenia jednostki organizacyjnej powiatu pod nazwą Centrum 

Administracyjnej Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych”, 
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12.Sprawozdanie złożone przez Uczniowski Ludowy Klub Sportowy w Bogdańczowicach     

z wykonania zadania publicznego pt.,,Rozwój i upowszechnianie sportu, a zwłaszcza piłki 

nożnej, a zwłaszcza piłki nożnej wśród dziewcząt” 

13.Wolne wnioski. 

 

14.Zamknięcie posiedzenia.  

 Następnie przystąpiono do zatwierdzenia protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 27.01.2022 r. Członkowie Zarządu nie wnieśli uwag do protokołu  

Nr 149/2022 i w drodze głosowania jednogłośnie go przyjęli.  

 

Do punktu 2 porządku 

 

Kolejno przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminów Organizacyjnych: Centrum Administracyjnej Obsługi Placówek Opiekuńczo – 

Wychowawczych, Domu Dziecka w Bogacicy, Domu Dziecka w Bąkowie oraz Domu 

Dziecka w Lasowicach Małych. 

Zmiany wprowadzane do regulaminów organizacyjnych Centrum oraz podległych placówek 

podyktowane są wynikami przeprowadzonego audytu dotyczącego wewnętrznych procedur  

i regulaminów, które w niektórych aspektach były niezgodne ze stanem faktycznym. 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag w związku z czym przystąpiono do głosowania 

imiennego: 

Głosowanie: 

Za podjęciem uchwały głosowali: Mirosław Birecki-Przewodniczący Zarządu, Lesław 

Czernik-Wicestarosta, Artur Nowak-członek Zarządu.    

Nie stwierdzono głosów przeciw i wstrzymujących się.   

Zarząd podjął uchwałę Nr 150/576/2022. 

Następnie przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie wydania opinii 

dotyczącej pozbawienia kategorii drogi powiatowej-części drogi Nr 5694 P w miejscowości 

Stogniew w powiecie Kępińskim. 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag w związku z czym przystąpiono do głosowania 

imiennego: 

Głosowanie: 

Za podjęciem uchwały głosowali: Mirosław Birecki-Przewodniczący Zarządu, Lesław 

Czernik-Wicestarosta, Artur Nowak-członek Zarządu.    

Nie stwierdzono głosów przeciw i wstrzymujących się.   

Zarząd podjął uchwałę Nr 150/577/2022. 

Zarząd zapoznał się z projektem uchwały w sprawie ogłoszenia konkursów na stanowiska 

dyrektorów. 

Powyższy projekt uchwały został przygotowany w związku z kończącą się kadencją 

dyrektorów 5 placówek oświatowych tj.: Zespołu Szkół Nr 1 w Kluczborku,  

ul. Skłodowskiej-Curie 13, Zespołu Szkół Nr 2-Centrum Kształcenia Ustawicznego  

w Kluczborku, ul. Byczyńska 7, Zespołu Szkół Licealno-Technicznych  

w Kluczborku, ul. Sienkiewicza 20, Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Kluczborku, 

ul. Sienkiewicza 20B, Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. Marii 

Konopnickiej w Kluczborku, ul. Sienkiewicza 27. 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag w związku z czym przystąpiono do głosowania 

imiennego: 

Głosowanie: 

Za podjęciem uchwały głosowali: Mirosław Birecki-Przewodniczący Zarządu, Lesław 

Czernik-Wicestarosta, Artur Nowak-członek Zarządu.    
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Nie stwierdzono głosów przeciw i wstrzymujących się.   

Zarząd podjął uchwałę Nr 150/578/2022. 

Kolejnym projektem z jakim zapoznał się Zarząd był projekt w sprawie powołania zespołu do 

spraw monitorowania i oceny funkcjonowania Powiatu Kluczborskiego. 

W celu dalszego monitorowania i oceny funkcjonowania Powiatu Kluczborskiego  

po zakończonym programie postępowania naprawczego powołuje się zespół, do którego  

zadań należy: monitorowanie i ocena  funkcjonowania Powiatu Kluczborskiego pod 

względem organizacyjnym i finansowym, analiza i ocena stanu realizacji zadań oraz 

podejmowanych działań w Starostwie Powiatowym i podległych jednostkach 

organizacyjnych, udzielanie Zarządowi Powiatu informacji oraz wnioskowanie  

o podejmowanie działań mających na celu skuteczniejszą realizację zadań i racjonalność 

ponoszonych wydatków. 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag w związku z czym przystąpiono do głosowania 

imiennego: 

Głosowanie: 

Za podjęciem uchwały głosowali: Mirosław Birecki-Przewodniczący Zarządu, Lesław 

Czernik-Wicestarosta, Artur Nowak-członek Zarządu.    

Nie stwierdzono głosów przeciw i wstrzymujących się.   

Zarząd podjął uchwałę Nr 150/579/2022. 

Następnie Zarząd zapoznał się z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu po 

stronie dochodów i wydatków. 

Zmiany objęte niniejszym projektem uchwały wprowadza się w związku z otrzymaną decyzją 

w kwocie 1.584,00,-zł Wojewody Opolskiego Nr FB.I.3111.2.3.2022.AS z dnia 4 lutego  

2022 r. w celu sfinansowania zwrotu kosztów przewozu osób z zaburzeniami psychicznymi 

do domu pomocy społecznej, wynikających z postanowienia Sądu Rejonowego w Kluczborku 

III Wydział Rodzinny i Nieletnich z dnia 15 czerwca 2021r.  

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag w związku z czym przystąpiono do głosowania 

imiennego: 

Głosowanie: 

Za podjęciem uchwały głosowali: Mirosław Birecki-Przewodniczący Zarządu, Lesław 

Czernik-Wicestarosta, Artur Nowak-członek Zarządu.    

Nie stwierdzono głosów przeciw i wstrzymujących się.   

Zarząd podjął uchwałę Nr 150/580/2022. 

 

Do punktu 3 porządku 

 

Zarząd zapoznał się ze sprawozdaniem z wykonania zadania publicznego pt.,,Prowadzenie 

punktu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu 

Kluczborskiego w 2021 r.” przyjmując je bez uwag. 

 

Do punktu 4 porządku 

 

Kolejno przystąpiono do zapoznania się ze sprawozdaniem złożonym przez Stowarzyszenie 

OPPEN Obywatel Prawo Pomoc Edukacyjna Nowatorstwo z siedziba w Opolu z wykonania 

zadania publicznego pt.,,Prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy prawnej w 2021 roku, w 

tym nieodpłatnej mediacji, usytuowanego w budynku Powiatowego Ośrodka Rehabilitacji, 

ul.Sienkiewicza 20 B, 46-200 Kluczbork, od poniedziałku do piątku w godz. od 15.00 do 

19.00.” Zarząd do sprawozdania nie wniósł uwag zatwierdzając je. 
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Do punktu 5 porządku 

 

Następnie przystąpiono do zapoznania się z pismem Dyrektora CKZ w Kluczborku 

dotyczącym usunięcia usterek w byłym internacie CKZ w Kluczborku przy ul.Kilińskiego 19 

zgodnie z warunkami umowy. 

Zarząd po zapoznaniu się z pismem Dyrektora CKZ w Kluczborku postanowił wyrazić zgodę 

na pomalowanie klatek schodowych w budynku przy ul.Kilińskiego 19 w związku  

z zakończeniem umowy najmu z dniem 31.08.2021r.w ramach środków własnych jednostki. 

 

Do punktu 6 porządku 

 

Zarząd zapoznał się z uchwałami RIO w Opolu dotyczącymi opinii: 

-o możliwości sfinansowania deficytu określonego w uchwale budżetowej-opinia pozytywna, 

-o prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Kluczborskiego-opinia pozytywna. 

 

Do punktu 7 porządku 

 

Kolejno Zarząd przystąpił do zapoznania się z pismem Naczelnika Wydziału Edukacji  

i Sportu dotyczącym sprawozdania z realizacji programu psycho-korekcyjnego w Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Kluczborku. Zarząd do przedłożonego sprawozdania nie 

wniósł uwag zatwierdzając je. 

 

Do punktu 8 porządku 

 

Zarząd zapoznał się ze sprawozdaniem przygotowanym przez Dyrektora PODN  

w Kluczborku z realizacji zadań w ramach organizacji doskonalenia zawodowego dla 

nauczycieli za rok 2021. Do sprawozdania Zarząd nie wniósł uwag zatwierdzając je. 

 

Do punktu 9 porządku 

 

Następnie zapoznano się z pismem Z-cy Burmistrza Wołczyna dotyczącym naboru wniosków 

o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład-edecja trzecia PGR. 

Gmina Wołczyn zwróciła się z prośba o rozważenie możliwości złożenia przez Powiat 

Kluczborski wniosku o dofinansowanie w ramach ww.Rządowego Funduszu Polski Ład 

remontu drogi powiatowej nr 1338O w miejscowości Komorzno od km 0+000,00 do km 

1+840,00.  

Zarząd poinformował, że taki wniosek o dofinansowanie został złożony przez Powiat 

Kluczborski. Zarząd postanowił zobowiązać Kierownika Biura Funduszy Pomocowych, 

Mienia Powiatu i Promocji Powiatu do przygotowania do Gminny Wołczyn pisma z 

informacją w powyższej sprawie. 

 

Do punktu 10 porządku 

 

Zarząd zapoznał się z treścią Aneksu nr 1 do Porozumienia nr 3/RZ/2019 r. z dn.13.06.2019r. 

pomiędzy Powiatem Kluczborskim a Powiatem Krapkowickim dotyczącym ponoszenia 

wydatków na utrzymanie dziecka umieszczonego w rodzinie zastępczej w powiecie 

krapkowickim. Do treści Aneksu Zarząd nie wniósł uwag w związku z czym postanowił 

upoważnić dwóch członków Zarządu w osobach: Mirosław Birecki-Starosta Kluczborski oraz 

Artur Nowak-członek Zarządu do jego podpisania.   
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Do punktu 11 porządku 

 

Zarząd przystąpił do zatwierdzenia materiałów na sesję Rady Powiatu w Kluczborku: 

-projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/323/2014 w sprawie 

przekształcenia Domu Dziecka ,,Nasz Dom Bogacica-Bąków” z siedzibą w Bogacicy  

w ,,Dom Dziecka w Bogacicy, utworzenia jednostki organizacyjnej powiatu pod nazwą ,,Dom 

Dziecka w Bąkowie” oraz utworzenia jednostki organizacyjnej powiatu pod nazwą Centrum 

Administracyjnej Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych”. 

Do przedłożonego projektu uchwały nie wniesiono uwag w związku z czym postanowiono  

o przedłożeniu go pod obrady Rady Powiatu. 

 

Do punktu 12 porządku 

 

Kolejno przystąpiono do zapoznania się z treścią sprawozdania złożonego przez Uczniowski 

Ludowy Klub Sportowy w Bogdańczowicach z  wykonania zadania publicznego pt.,,Rozwój  

i upowszechnianie sportu, a zwłaszcza piłki nożnej, a zwłaszcza piłki nożnej wśród 

dziewcząt”. Zarząd do sprawozdania nie wniósł uwag w związku z czym postanowił 

zatwierdzić je bez uwag. 

 

Do punktu 13 porządku 

 

Innych spraw nie poruszano. 

 

Do punktu 14 porządku 

 

W związku z wyczerpaniem porządku Starosta podziękował wszystkim za udział w obradach 

i zamknął 150 posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

       Zarząd Powiatu: 

 

 

     1.Mirosław Birecki…………………………… 

 

 

     2.Lesław Czernik ..…………………………… 

 

 

     3.Artur Nowak   ……………………………… 

 

 

  Protokołowała: 

 

Joanna Strzelczyk 


